



# Protokoll Styrelsemöte

2023-08-30

**Plats:** Frösö IF:s kansli  
**Närvarande:** Martin Ohlsson, Hanna Falkeström, Lotta Nilsson, Tomas Kristoffersson, Kristina Hammarfalk och Erica Johansson

## 1. Mötets öppnande

Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte.

## 2. Val av sekreterare och justerare

Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Hanna Falkeström att justera dagens protokoll.

## 3. Förra mötets protokoll

En para-klass har införts vid ungdomsserien.

Erica följer upp banlägningsutbildningen under hösten och sonderar intresset för eventuell uppföljning.

## 4. Ekonomi

JHOF har idag ca 190 000 på kontot för löpande kostnader. Dock har inte Jonas Hammarskiöld ännu fakturerat något för sin roll som tränare.

Ett fasträntekonto på 6 mån har löpt ut och ska förnyas.

## 5. Ungdomsverksamhet

Sju lag deltog på Bagheerastafetten under O-ringen och tre lag deltog vid ungdomsstafetten på NM.

JH hade sju deltagare på riksläggret i Idre.

Till helgen arrangeras ett hemmaläger i Östersund och Vålådalen. Jonas Hammarskiöld och Martin Nilsson är ansvariga.

Simon Lindqvist och Erik Maripuu deltar på USM.

Boende är bokad inför Daladubbeln (120 platser). Förmodligen blir det en gemensam bussresa till tävlingarna.

Torsdagsträningarna för Kraftsamling Jämtland Härjedalen har dragit igång efter sommaruppehållet. Hanna planerar in ett utvecklingssamtal med Jonas.

Det kommer att vara Brobyggaraktiviteter under Loffelunken/Älgjakten.

## 6. Utbildning

SOFT arrangerar Ungdomstränarutbildning i Östersund 17-19 november. Sista anmälan 18 oktober. Har annonserats på hemsidan och facebook. Erica gör även utskick till föreningarna och information går ut i kommande nyhetsbrev.

*Förslag på kommande utbildningar*

**"Arrangemang i naturen"**. Erica pratar med Ola Lindgren om han kan ansvara för en sådan utbildning, ev med Joachim Ingelsson som kursledare.

**Liverapportering/Livelox** vid tävlingar. Kristina frågar Magnus Johansson om han har något förslag på hur en sådan utbildning kan se ut.

## 7. Kartor

Nya Nybykartan är i godkännandefas, likadant med sprintkartan i Valla. Även godkännande av några kartor på gång i Åretrakten (Duved, Ottsjö, Edsåsdalen).

### *Kartforum*

Förslag i slutet av oktober

Mötet diskuterade innehåll på ett forum, t ex Hitta Ut (var är det lämpligt), lagring av kartor i OMAPS, framtida kartproduktion, revidering av äldre kartor.

Tomas gör förslag på inbjudan/innehåll.

## 8. Tävling

Kommittén har möte nästa vecka.

Martin ansvarar för utbetalningar till tävlings- och bankkontrollanter.

## 9. Övriga frågor

### *SI-fonden*

Frågan tas upp på tinget. Hur ska pengarna användas?

### *O-ting höst*

Förslag på tidpunkt slutet av oktober/november. Eventuellt samköra med "O-ringen-tack", Kristina hör med Niclas om det.

### *Priser DM*

Frågan tas till ungdomskommittén och gäller då allmänt för tävlingar – hur många priser ska det vara, hur ska prisutdelningar kunna gå till.

### *Vad behöver vi hjälp med?*

Martin har fått frågan från SOFT (Linda Take). Vad behöver vi hjälp med för att utveckla orienteringen i JH ytterligare? Mötet är överens om att vi har en "kartskuld" och skulle behöva resurser för att kunna revidera både skogs- och sprintkartor i framförallt tätortsnära områden.

### *Ordförandekonferens 18-19 november*

Martin har inte möjlighet att delta fysiskt men eventuellt digitalt om den möjligheten finns.

### *Resursen/SISU*

JHOF har möjlighet att rapportera in all verksamhet inom JHOF:s regi till SISU för bidrag.

Undantag är styrelsemöte och årsmöte. För att kunna rapportera in behövs deltagarnamn och personnummer på t ex kommittémedlemmar. Erica sköter inrapportering till SISU.

## 10. Nästa möte

Styrelsemöte: tisdag 26 september 18:00, Frösö IF:s kansli.

---

Martin Ohlsson  
Ordförande för mötet

---

Erica Johansson  
Sekreterare

---

Hanna Falkeström  
Justerare